

查驗結果說明書

Decision on the Result of Inspection

印證日期：

2020/04/28

核定日期：

2020/04/27

號碼：

2763102100001

一、申請查驗義務人及統一編號 Obligor of the Application and Its Uniform No:

禾豐食品原料有限公司 53636451

臺中市北屯區仁美里豐樂路6之3號

二、查驗申請書號碼 Application No.:

DN110952781473

三、查驗貨品資料 Information of Inspected Alcohol:

進口報單號碼 Import Declaration No.	報驗 項次 Items	報單 項次 I. D. Items	品名 Brand Name	產品種類 Product Category	酒精成分 Alcohol Content	商品分類號列 C. C. C. Code & Inspection No.	包裝規格及單位數 量 Specification of Package and Number of Units	總數量 (公升) Total Quantity
AA 09306H0627	1	1	RIBERA DEL RUECAS RED WINE 河洛特選紅葡萄酒	葡萄酒	11度	22042100005	0.75LX12BOTX720 CAS	6,480

四、起岸價格 CIF (元):

新臺幣 244,264

五、查驗結果 Inspection Decision: (抽批未抽中)

依「進口酒類查驗管理辦法」規定，本批貨物經審核，符合書面核放規定。

According to Regulations Governing the Inspection of Imported Alcohol, this batch is conformed to the stipulations of document examination.

六、備註 Remarks:

(一) 本電子文書僅限作為通關作業必要時之佐證，不可移作商業、宣傳、廣告或其他用途使用。

This electronic document is for use in verifying the hygienic inspection of imported alcohol in customs clearance only, and this document shall not be referred for publication, promotion or advertisement.

(二) 請於收到本部作成本查驗結果決定次日起15日內，憑取樣收據領取原餘存樣品，屆期末申請發還者，視同拋棄。

Withdrawal of the remaining samples shall be made with sample receipt within 15days after receiving this notice, the remaining samples not been withdrawn after the above period, will be cast away.

此致 To

禾豐食品原料有限公司



查驗結果說明書

Decision on the Result of Inspection

印證日期：

2020/04/28

核定日期：

2020/04/27

號碼：

27631021000001

一、申請查驗義務人及統一編號 Obligor of the Application and Its Uniform No:

禾豐食品原料有限公司 53636451

臺中市北屯區仁美里豐樂路6之3號

二、查驗申請書號碼 Application No.:

DN110952781484

三、查驗貨品資料 Information of Inspected Alcohol:

進口報單號碼 Import Declaration No.	報驗 項次 Items	報單 項次 I. D. Items	品名 Brand Name	產品種類 Product Category	酒精成分 Alcohol Content	商品分類號列 C. C. C. Code & Inspection No.	包裝規格及單位數 量 Specification of Package and Number of Units	總數量 (公升) Total Quantity
AA 09306H0627	1	2	RIBERA DEL RUECAS RED WINE 河洛特選紅葡萄酒	葡萄酒	11度	22042200004	5L X 3BOT X 528CAS	7,920

四、起岸價格 CIF (元):

新臺幣 276,594

五、查驗結果 Inspection Decision: (抽批未抽中)

依「進口酒類查驗管理辦法」規定，本批貨物經審核，符合書面核放規定。

According to Regulations Governing the Inspection of Imported Alcohol, this batch is conformed to the stipulations of document examination.

六、備註 Remarks:

(一) 本電子文書僅限作為通關作業必要時之佐證，不可移作商業、宣傳、廣告或其他用途使用。

This electronic document is for use in verifying the hygienic inspection of imported alcohol in customs clearance only, and this document shall not be referred for publication, promotion or advertisement.

(二) 請於收到本部作成本查驗結果決定次日起15日內，憑取樣收據領取原餘存樣品，屆期未申請發還者，視同拋棄。

Withdrawal of the remaining samples shall be made with sample receipt within 15days after receiving this notice, the remaining samples not been withdrawn after the above period, will be cast away.

此致 To

禾豐食品原料有限公司



查驗結果說明書

Decision on the Result of Inspection

印證日期：

2020/04/28

核定日期：

2020/04/27

號碼：

2763102100001

一、申請查驗義務人及統一編號 Obligor of the Application and Its Uniform No:

禾豐食品原料有限公司 53636451

臺中市北屯區仁美里豐樂路6之3號

二、查驗申請書號碼 Application No.:

DN110952781495

三、查驗貨品資料 Information of Inspected Alcohol:

進口報單號碼 Import Declaration No.	報驗 項次 Items	報單 項次 I. D. Items	品名 Brand Name	產品種類 Product Category	酒精成分 Alcohol Content	商品分類號列 C. C. C. Code & Inspection No.	包裝規格及單位數 量 Specification of Package and Number of Units	總數量 (公升) Total Quantity
AA 09306H0627	1	3	RIBERA DEL RUECAS WHITE WINE 河洛特選白葡萄酒	葡萄酒	11度	22042100005	0.75L X 12BOT X 240CAS	2,160

四、起岸價格 CIF (元):

新臺幣 81,422

五、查驗結果 Inspection Decision: 書面核放(輸入時曾經查驗合格)

依「進口酒類查驗管理辦法」規定,本批貨物經審核,符合書面核放規定。

According to Regulations Governing the Inspection of Imported Alcohol, this batch is conformed to the stipulations of document examination.

六、備註 Remarks:

(一) 本電子文書僅限作為通關作業必要時之佐證,不可移作商業、宣傳、廣告或其他用途使用。

This electronic document is for use in verifying the hygienic inspection of imported alcohol in customs clearance only, and this document shall not be referred for publication, promotion or advertisement.

(二) 請於收到本部作成本查驗結果決定次日起15日內,憑取樣收據領取原餘存樣品,屆期末申請發還者,視同拋棄。

Withdrawal of the remaining samples shall be made with sample receipt within 15days after receiving this notice, the remaining samples not been withdrawn after the above period, will be cast away.

此致 To

禾豐食品原料有限公司



查驗結果說明書

Decision on the Result of Inspection

印證日期：

2020/04/28

核定日期：

2020/04/27

號碼：

2763107100001

一、申請查驗義務人及統一編號 Obligor of the Application and Its Uniform No:

禾豐食品原料有限公司 53636451

臺中市北屯區仁美里豐樂路6之3號

二、查驗申請書號碼 Application No.:

DN110952781501

三、查驗貨品資料 Information of Inspected Alcohol:

進口報單號碼 Import Declaration No.	報驗 項次 Items	報單 項次 I. D. Items	品名 Brand Name	產品種類 Product Category	酒精成分 Alcohol Content	商品分類號列 C. C. C. Code & Inspection No.	包裝規格及單位數 量 Specification of Package and Number of Units	總數量 (公升) Total Quantity
AA 09306H0627	1	4	CAIRELL WHITE WINE 料理白葡萄酒	料理酒類	12度	21039090102	0.75LX12BOTX180 CAS	1,620

四、起岸價格 CIF (元):

新臺幣 61,066

五、查驗結果 Inspection Decision: 書面核放(輸入時曾經查驗合格)

依「進口酒類查驗管理辦法」規定,本批貨物經審核,符合書面核放規定。

According to Regulations Governing the Inspection of Imported Alcohol, this batch is conformed to the stipulations of document examination.

六、備註 Remarks:

(一) 本電子文書僅限作為通關作業必要時之佐證,不可移作商業、宣傳、廣告或其他用途使用。

This electronic document is for use in verifying the hygienic inspection of imported alcohol in customs clearance only, and this document shall not be referred for publication, promotion or advertisement.

(二) 請於收到本部作成本查驗結果決定次日起15日內,憑取樣收據領取原餘存樣品,屆期末申請發還者,視同拋棄。

Withdrawal of the remaining samples shall be made with sample receipt within 15days after receiving this notice, the remaining samples not been withdrawn after the above period, will be cast away.

此致 To

禾豐食品原料有限公司



查驗結果說明書

Decision on the Result of Inspection

印證日期：

2020/04/28

核定日期：

2020/04/27

號碼：

2763107100001

一、申請查驗義務人及統一編號 Obligor of the Application and Its Uniform No:

禾豐食品原料有限公司 53636451

臺中市北屯區仁美里豐樂路6之3號

二、查驗申請書號碼 Application No.:

DN110952781512

三、查驗貨品資料 Information of Inspected Alcohol:

進口報單號碼 Import Declaration No.	報驗 項次 Items	報單 項次 I. D. Items	品名 Brand Name	產品種類 Product Category	酒精成分 Alcohol Content	商品分類號列 C. C. C. Code & Inspection No.	包裝規格及單位數 量 Specification of Package and Number of Units	總數量 (公升) Total Quantity
AA 09306H0627	1	5	CAIRELL WHITE WINE 料理白葡萄酒	料理酒類	12度	21039090102	5L X 3BOT X 814CAS	12,210

四、起岸價格 CIF (元):

新臺幣 446,722

五、查驗結果 Inspection Decision: (抽批未抽中)

依「進口酒類查驗管理辦法」規定，本批貨物經審核，符合書面核放規定。

According to Regulations Governing the Inspection of Imported Alcohol, this batch is conformed to the stipulations of document examination.

六、備註 Remarks:

(一) 本電子文書僅限作為通關作業必要時之佐證，不可移作商業、宣傳、廣告或其他用途使用。

This electronic document is for use in verifying the hygienic inspection of imported alcohol in customs clearance only, and this document shall not be referred for publication, promotion or advertisement.

(二) 請於收到本部作成本查驗結果決定次日起15日內，憑取樣收據領取原餘存樣品，屆期末申請發還者，視同拋棄。

Withdrawal of the remaining samples shall be made with sample receipt within 15days after receiving this notice, the remaining samples not been withdrawn after the above period, will be cast away.

此致 To

禾豐食品原料有限公司

